

NOTICE 通告

PDC-2026-N022

致瑜翠園各住戶：

CP1 停車場出入口地面維修工程

茲通知各位住戶，CP1 停車場出入口將於 **2026 年 2 月 9 日至 2 月 10 日** 進行地面維修工程。

工程進行期間，部分行車線將會作出特別交通安排，並會安排保安員於現場協助及指揮交通，敬請各位駕駛人士減慢車速，留意交通標誌及配合保安員指示。

不便之處，敬請原諒。如有任何查詢，歡迎在辦公時間致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。



瑜翠園服務處

2026 年 2 月 5 日

To: All Residents of Peridot Court

Date: 5 February 2026

Repair Works at Entrance/Exit of Carpark (CP1)

Please be informed repair works will be carried out at the entrance/exit of Carpark (CP1) from **9th to 10th February 2026**.

During the works, special traffic arrangements of certain traffic lanes will be implemented. Security personnel will be arranged to assist and direct traffic. Drivers are kindly reminded to reduce speed, pay attention to traffic signs, and follow the signals given by security staff.

We apologize for any inconvenience caused. Should you have any enquiries, please contact our staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court
Management Services Office

通告張貼至 10-2-2026

This notice will be posted until 10 February 2026



此通告可於生活樂應用程式上瀏覽。版權所有，不得轉載。

This notice can be read on Live e-as-y app. All rights reserved.

詳情請瀏覽網站：www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info



啟勝管理服務有限公司
Kai Shing Management Services Limited